
  

 
 
Motie Streef naar afschaffing van de hondenbelasting. 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 17 december 2015 
  
Overwegende dat: 
 

 Steeds meer mensen zich afvragen waarom er nog hondenbelasting betaald 
moet worden. 

 Wethouder Kokke van Bloemendaal zei: ,,Waarom zou je moeten betalen voor 
een hond? Mensen betalen toch ook niet voor een kat of vogel? Bovendien is 
een hond houden gezond: mensen komen lekker buiten, zijn in beweging, en 
een hond bij je hebben geeft ook een gevoel van veiligheid. Dat is allemaal 
positief en gaan we dus niet belasten.’’ 

 Zelfs afgelopen dinsdag Minister Ronald Plasterk van Binnenlandse Zaken het 
''moeilijk te verklaren vindt dat we de hondenbelasting nog steeds hebben''.  

 Als de gemeentelijke belastingen worden herzien, dat volgens hem een goed 
moment is om te kijken of hondenbezitters nog belast moeten worden voor 
hun huisdier. 

 Het hondenpoepprobleem al op zijn retour is, zo stelt Plasterk. Steeds meer 
mensen nemen hondendrollen keurig mee in een zakje. En de opbrengsten uit 
de hondenbelasting zijn ook niet groot. 

Mede overwegende dat 
 

 Buurgemeente Bloemendaal nu per 2016 de hondenbelasting afschaft. 

 In maar liefst 128 van de 394 gemeentes in 2015 geen hondenbelasting meer 
betaald hoefde te worden, o.a. in Leiden, Hillegom en Teylingen 

 
 
Verzoekt het college: 
 
Ook de trend te volgen en te streven naar het afschaffen van de hondenbelasting. 
De verminderde inkomsten van 5 ton te verrekenen met de verminderde inzet van 
handhaving en de raad op de hoogte te brengen welk bedrag dan nog rest. 
 
 
 en gaat over tot de orde van de dag. 
 

 

Sander van den Raadt 
TROTS Haarlem 


